
نموذج طلب بطاقة السحب الآلي للشركات
Corporate ATM Card Request Form

:Date/التاريخ

Corporate Detailsبيانات الجهةCard Holder Detailsبيانات حامل البطاقة

Name: ................................................................................ الاسم:

Mobile: ................................................................. رقم الهاتف النقال:

Civil ID No. رقم البطاقة المدنية   

Printed Card Holder Name / الاسم باللغة الإنجليزية على البطاقة
................................................................................................

Name: ................................................................................ الاسم:

Account No. رقم الحساب

Card Delivery Methodطريقة توصيل البطاقة

 Deliver to card holder / توصيل إلى حامل البطاقة

Collect from branch / استلام من الفرع

Branch: .............................................................................. :الفرع

Card Type / إيداع نقدينوع البطاقة
Cash Deposit

إيداع شيكات
Cheque Deposit

سحب نقدي
Cash Withdrawal

نقاط بيع أو بوابة بيع )حكومي(
POS/PG (Government)

نقاط بيع أو بوابة بيع )محلي ودولي(
POS/PG (Local & International)

  Government Card البطاقة الحكومية√√X2,000X

  Plus Card 2,0005,0005,000√√بطاقة بلس

  Premium Card بطاقة بريميوم√√X10,00010,000

نقــر بأننــا قــد اطلعنــا وقبلنــا الشــروط والبنــود الخاصــة ببطاقــة الســحب الآلــي ونوافــق علــى 
التقيــد بهــا، كمــا نعفــي مصرفكــم )بموجــب هــذا( مــن أي مســئولية عــن اســتخدام أو ســوء 
اســتخدام البطاقــة مــن قبــل ممثــل الشــركة أو الغيــر، ونلتــزم بتعويضكــم عــن أيــة أضــرار قــد 

تلحــق بمصرفكــم بســبب أو بمناســبة البطاقــة.

We declare that we have viewed and accepted the terms and conditions 
of the ATM card and agree to abide by them. We acquit your bank 
(accordingly) from any responsibility for any usage/ misusage of the 
card by the company’s representative or any third party and we oblige to 
compensate you for any damages which your bank may incur because 
of the card.

Card Holder Signature / توقيع حامل البطاقةAuthorized Signature / توقيع المخول

For KFH Use Only المصادقة /

:Required Documents / المستندات المطلوبة
Civil ID copy for the card holder / صورة البطاقة المدنية لحامل البطاقة •



الشروط والأحكام الخاصة ببطاقة السحب الآلي

ــا بصــدر هــذا . 1 ــن رقمه ــة المب ــك، وهــي البطاق ــة البن ــل بموافق ــي للعمي ــة الســحب الآل تصــدر بطاق
ــر  ــك، وتعتب ــا فــي المــكان المخصــص لذل ــا( توقيعه ــد اســتلامه له ــل )عن ــى العمي ــب، ويتعــن عل الطل
البطاقــة )فــي كل الأوقــات( ملــكاً للبنــك، ويحــق للبنــك إلغــاء حــق اســتعمالها والرقــم الســري الخــاص 
بهــا أو وقــف العمــل بهــا أو رفــض تجديدهــا )فــي أي وقــت( دون إبــداء أيــة أســباب وبغيــر إخطــار 
مســبق، ولا يترتــب علــى البنــك أيــه مســئولية نتيجــة لذلــك، ويلتــزم العميــل بإعــادة البطاقــة فــوراً إلــى 

البنــك عنــد إلغــاء اســتعمالها.
ــى البطاقــة وســرية الرقــم الخــاص بهــا، ويقــر بمســؤوليته عــن كافــة . 2 يتعهــد العميــل بالمحافظــة عل

ــة الكويــت أو خارجهــا باســتعمال البطاقــة مــع الرقــم  ــم داخــل دول ــي تت المســحوبات والمعامــلات الت
الســري أو بدونــه، كمــا يتعهــد بــألا يعــرض البطاقــة أو الرقــم الســري للضيــاع أو يجــري أو يتســبب 
فــي إجــراء أي تعديــل فــي البيانــات الــواردة عليهــا أو تشــويهها، ويتحمــل العميــل المســؤولية عــن كافــة 
ــر، كمــا  ــه أو الغي ــد أحــد تابعي ــى وجــود البطاقــة أو الرقــم الســري فــي ي ــي تترتــب عل الأضــرار الت
يتحمــل مســؤولية كل مــا تترتــب علــى ضيــاع أي منهمــا أو ســرقته أو تزويــره أو تســرب المعلومــات عنــه 
أو أي اســتعمال غيــر ســليم لــه، ويلتــزم بإتخــاذ الإجــراءات القانونيــة الواجبــه وإخطــار البنــك بذلــك 
كتابــة وعلــى الفــور ليتخــذ البنــك الإجــراء المناســب. وفــي جميــع الأحــوال يظــل العميــل مســئولاً عــن 
أيــه مســحوبات أو معامــلات تتــم باســتعمال تلــك البطاقــة مــع الرقــم الســري أو بدونــه حتــى تاريــخ 

إخطــاره للبنــك بذلــك.
يتعهــد العميــل بالاحتفــاظ فــي حســاباته لــدى البنــك بمبالــغ كافيــة لتغطيــة جميــع المســحوبات . 	

والمعامــلات التــي تتــم باســتعمال البطاقــة و الرقــم الســري فــي أجهــزة الســحب الآلــي أو نقــاط البيــع 
أو الانترنــت، ولا يجــوز أن تتعــدى المســحوبات و المعامــلات المبلــغ المحــدد بواســطة البنــك للســحب 
اليومــي عــن طريــق أجهــزة الصــرف الآلــي أو نقــاط البيــع أو شــبكة الانترنــت ، كمــا لا يجــوز للعميــل 

)بــأي حــال( الســحب علــى المكشــوف إلا فــي حالــة الاتفــاق المســبق مــع البنــك علــى ذلــك.
يكــون العميــل مســئولا تجــاه البنــك عــن أي اضــرار تنشــأ بســبب اســتعمال أو ســوء اســتعمال البطاقــة . 	

او رقمهــا الســري عــن طريــق الخدمــه بالهاتــف أو الفاكــس أو أيــه أضــرار تنشــأ عمومــا بســبب 
الاســتعمال غيــر المصــرح بــه للبطاقــة ورقمهــا الســري أو بســبب اخــلال العميــل بــأي مــن الشــروط 

والأحــكام الخاصــة بالبطاقــة، ويلتــزم بتعويــض البنــك عــن ذلــك.
لا يكــون البنــك مســئولاً عــن أيــة خســارة أو ضــرر ينشــأ أ بصــورة مباشــرة أو غيــر مباشــرة بســبب . 5

عطــل أو تلــف أجهــزة الصــرف الآلــي أو شــبكة الإنترنــت أو خطــوط الربــط أو رفــض البطاقــة منهــا 
أو مــن أي مــن نقــاط البيــع أو البنــوك، وفــي حالــة موافقــة نقــاط البيــع أو البنــوك أو بائــع البضائــع أو 
مــورد الخدمــات )التاجــر( علــى رد مبلــغ للعميــل يقــوم البنــك بقيــده لحســابه عــن اســتلامه تعليمــات 
ــر فــي  ــك مســؤولاً عــن أي تأخي ــك مــع اســتيفاء العمــولات المقــررة، ولا يكــون البن ــا بذل ــة منه كتابي

اســتلام هــذه التعليمــات.
تســجل جميــع المســحوبات والمعامــلات التــي تتــم بواســطة البطاقــة والرقــم الســري، حســب النظــام . 	

المتبــع فــي البنــك علــى حســاب / حســابات العميــل المبينــة فــي الطلــب وأي حســاب أو حســابات أخرى 
للعميــل لــدى البنــك، وللبنــك الحــق فــي خصــم الرصيــد المديــن فــي الحســاب مــن الرصيــد الدائــن في 
أي حســاب آخــر للعميــل، وتعتبــر كشــوف البنــك المتعلقــة بالمســحوبات أو المعامــلات التــي تتــم بموجــب 

البطاقــة دليــلًا قاطعــاً لإثبــات حقــوق البنــك للعميــل.
تحتســب بالدينــار الكويتــي كافــة المبالــغ المســتحقة علــى العميــل نتيجــة إصــدار واســتعمال البطاقــة، . 	

ويتــم )لهــذا الغــرض( تحويــل المبالــغ الخاصــة بأيــة معاملــة مــن معامــلات البطاقــة بالعمــلات 
الأجنبيــة إلــى العملــة المحليــة )الدينــار الكويتــي(، ويعتــد )فــي هــذا التحويــل( بســعر البيــع الفــوري 
ــان  ــك بي ــخ اســتلام البن ــي تاري ــة ف ــة الأجنبي ــل العمل ــك مقاب ــي البن ــه ف ــول ب ــي المعم ــار الكويت للدين
هــذه المبالــغ، ويتــم قيــد كافــة المبالــغ المحتســبة علــى حســاب البطاقــة )فــي اليــوم الــذي يــراه البنــك 
ــم خــارج الكويــت،  ــة التــي تت ــة يحددهــا البنــك مــن قيمــة المعامل مناســباً( مضافــاً إليهــا نســبة مئوي

ويقــر العميــل بأنــه قــد قبــل ذلــك.
فــي حالــة إصــدار بطاقــات منفصلــة لعــدة أشــخاص بالشــركة يكــون كل حامــل بطاقــة مــن الأشــخاص . 	

المذكوريــن مســئولاً بالتضامــن تجــاه البنــك عــن كافــة المســحوبات والمعامــلات التــي تتــم علــى ذلــك 
الحســاب باســتعمال أي مــن البطاقــات المذكــورة.

للعميــل اســتعمال البطاقــة والرقــم الســري الخــاص بهــا فــي تحويــل الأمــوال الإلكترونــي عنــد نقطــة . 	
ــد اســتعمال  ــاف عن ــل للإيق ــر قاب ــاً وغي ــع مضمون ــر الدف ــع والخدمــات، ويعتب ــع لشــراء البضائ البي

العميــل لهــذه الخدمــة.
ــق . 10 ــع أو عــن طري ــاط البي ــدى نق ــا الســري ل ــة ورقمه ــع والخدمــات باســتعمال البطاق شــراء البضائ

شــبكة الإنترنــت يتــم علــى مخاطــر ومســئولية العميــل وحــده، ولا يتحمــل البنــك بــأي ضمــان أو بأيــة 
مســئولية فــي هــذا الخصــوص ســواء تجــاه العميــل أو تجــاه التاجــر، ولا شــأن للبنــك بــأي اعتــراض 
للعميــل علــى تلــك البضائــع والخدمــات، ســواء كان الاعتــراض لعــدم وصولهــا إليــه أو لتأخــر تســليمها 
أو لعيــوب فــي مواصفاتهــا أو لغيــر ذلــك مــن الأســباب، ولا يعتبــر البنــك مســئولاً عــن أيــة أضــرار أو 
خســائر مباشــرة أو غيــر مباشــرة قــد تلحــق بالعميــل مــن جــراء ذلــك، كمــا لا يعتبــر البنــك طرفــاً فــي 
أيــة منازعــة قــي تثــور فــي هــذا الصــدد بــن العميــل وبــن التاجــر، ويظــل العميــل )فــي جميــع الأحــوال 
ورغــم اعتراضــه أو منازعتــه( مســئولاً قبــل البنــك عــن جميــع المبالــغ والمصروفــات والعمــولات التــي 

تقيــد علــى حســابه / حســاباته لديــه.
يجــوز إلغــاء البطاقــة فــي حالــة احتجازهــا لــدى أي مــن أجهــزة الصــرف الآلــي، ويجــوز للبنــك )فــي . 11

هــذه الحالــة( أي يصــدر بطاقــة أخــرى برســوم جديــدة.
للعميــل اســتعمال البطاقــة للحصــول علــى خدمــات أخــرى يعلــن البنــك عنهــا مــن وقــت لآخــر مقابــل . 12

ــل  ــاء أو وقــف أو تعدي ــك )فــي أي وقــت( إلغ ــك، ويحــق للبن ــي يحددهــا البن الرســوم والعمــولات الت
خدمــات البطاقــة كلهــا أو بعضهــا، كمــا يحــق لــه تعديــل الرســوم والعمــولات المقــررة لأدائهــا.

يتحمــل العميــل مســؤولية الاحتفــاظ بالبطاقــة وفــي حــال تم تغييــر الشــركاء أو بيــع الشــركة يلتــزم . 	1
العميــل بإبــلاغ البنــك بهــذه الإجــراءات مــع عــدم اســتخدام البطاقــة إلا بعــد تحديــث البيانــات 
والتوقيــع علــى إقــرار وتعهــد مــن قبــل الشــركاء الجــدد، وفــي حالــة الإخــلال بعــدم الإلتــزام بمــا ذكــر 
ــى البنــك مــع إعفــاء البنــك مــن جميــع  ــة أضــرار تقــع عل ســابقا يكــون العميــل مســؤولاً ويتحمــل أي

ــى ذلــك الاخــلال. ــة عل المســؤوليات المترتب
ــص . 	1 ــذه الشــروط والأحــكام، فيســود الن ــزي له ــي والإنجلي ــص العرب ــن الن ــلاف ب ــة أي اخت فــي حال

ــة. ــة العربي ــوب باللغ المكت

ATM Card Terms and Conditions

1. ATM card is issued to customer upon the bank’s approval and shall carry the number 
mentioned at the beginning of this application. The customer shall (upon receipt 
of the card) acknowledge receipt by signing in the allocated space.. after receiving 
the secret No. envelope. The card shall be always considered as the property of the 
bank. The bank is entitled to cancel the usage right of the card and the secret No., 
deactivate the card or decline renewal (at any time) without assigning any reasons 
or giving any prior notice and without any responsibility on part of the bank for any 
consequences. The customer shall return the card to the bank immediately upon 
cancellation of usage. 

2. The customer undertakes to maintain the card and the secret No. confidentially. He/
she declares his responsibility for any withdrawals or transactions made inside or 
outside Kuwait by using the card with/ without the secret No. Also, he/she undertakes 
not to lose the card or the secret No. or make or cause to be made any amendment 
on the information thereon or damage the same. The customer shall be responsible 
for any damages if the card or the secret No. are held by any of his employees or 
any third party. The customer shall be responsible for any damages resulting from 
the loss, theft, forgery, leak of information or any inappropriate usage thereof. He/
she shall take all necessary legal action and inform the bank immediately in writing 
so that the bank would take the necessary action. In all cases, the customer shall 
remain responsible for any withdrawals or transactions made on the card with/ 
without the secret No. till the date of sending notification to the bank in this respect.

	. The customer shall maintain in his accounts with the bank sufficient amounts to 
cover all withdrawals and transactions made by using the card and the secret No. in 
the ATM machines, POS or Online. Withdrawals and transactions should not exceed 
the amount determined by the bank for daily withdrawals through ATM, POS or 
online. The customer shall not (in any case) make any overdraws without the prior 
consent of the bank.  

	. The customer shall be responsible towards the bank for any damages resulting 
from the usage/ misusage of the card or the secret No. through phone or fax or any 
damages resulting generally from the unauthorized usage of the card and the secret 
No. or the customer’s breach of any of the card’ terms and conditions and shall 
compensate the bank accordingly. 

5. The bank shall not be responsible for any loss or damage resulting directly or 
indirectly due to any malfunction or damage in the ATM machines, Internet, links, 
or the rejection of the card by any POS or bank. In case the POS, bank, merchant, or 
supplier agrees to make a refund to the customer, the bank shall credit the same 
to the customer’s account upon receipt of written instructions from the concerned 
entity in this respect and shall collect all imposed commissions. The bank shall not 
be responsible for any delay in receiving these instructions. 

	. All withdrawals and transactions made by using the card and the secret No. shall be 
recorded, according to the applicable system at the bank, on the customer’s account(s) 
mentioned in the application or any other account/ accounts for the customer with 
the bank. The bank is entitled to debit the due balance from the credit balance in 
any other account of the customer. The bank statements related to the withdrawals 
or transactions shall be construed as conclusive evidence on the bank’s rights. 

	. All amounts due from the customer for issuing or using the card shall be denominated 
in Kuwaiti Dinars. For this purpose, all amounts related to any card transactions 
which are executed in foreign currency shall be exchanged into the local currency 
(KD). In this case, the KD spot selling rate shall be applied by the bank against 
the foreign currency upon the bank’s receipt of the statement of these amounts. 
All amounts charged to the card account (on the day the bank deems suitable) in 
addition to a certain percentage determined by the bank from the transaction value 
executed outside Kuwait shall be debited and the customer declares his consent in 
this respect. 

	. In case separate cards are issued to several persons in the company, each card holder 
shall be jointly responsible towards the bank for all withdrawals and transactions 
made on the account by using any of the said cards. 

	. The customer may use the card and the secret No. to e-transfer of funds at any POS 
to purchase goods and services. Payment is considered as guaranteed and non-
stoppable once the customer uses this service. 

10. Purchase of goods and services by using the card and the secret No. at POS or 
online shall be at the customer’s risk and responsibility. The bank shall not bear any 
guarantee or responsibility in this respect. Towards the customer or the merchant. 
The bank shall not be concerned in any objection made by the customer on those 
goods and services whether for non-arrival, delay in delivery, any defects in 
specifications which the customer may suffer or for any other reasons. The bank shall 
not be responsible for any direct/ indirect losses or damages which the customer 
may incur as a result thereof. The bank shall not be a party in any disputes which 
may arise in this respect between the customer and the merchant. The customer 
shall remain (always and despite his objection or dispute) responsible towards the 
bank for all amounts, expenses and commissions debited into his account/ accounts 
with the bank. 

11. The card may be cancelled in case of being withheld in any of the ATM machines and 
the bank may (in this case) issue another card and charge new fees. 

12. The customer may use the card to obtain other services announced by the bank 
from time to time against certain fees and commissions. The bank may (at any time) 
cancel, suspend, or amend the card services wholly or partially. Also, the bank may 
amend the fees and commission to execute the services. 

1	. The customer shall be responsible for safe custody of the card. In case of any change 
in partners or sale of the company, the customer shall notify the bank of these 
procedures. The card shall not be used in this case unless information are updated 
and a new undertaking and declaration is signed by the new partners. In case of any 
breach, the customer shall be fully responsible for any damage which the bank may 
incur, and the bank shall be discharged of any responsibility resulting from this breach. 

1	. In the case of any difference between the Arabic and English text of these terms and 
conditions, the text written in Arabic prevails.
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